
Bestyrelsesmøde Balleskolen  
 

Dato & tid: 27. august 2024 18.30-21.00 

Sted: Pyramiden 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Inaluk Lynge, Troels Lomholt, Ulrik Skousbøll Christensen, Marie Furbo Carlsen, 

Rikke Nørgaard Steen, Carsten Ørum Skytt, Martin K. Mollerup 

Suppleanter: Susanne Gade Clausen, Maibritt Mardahl 

Medarbejderrepræsentant: John Togsverd og Jeppe Bjerre Petersen 

Elevrepræsentanter: Melanie og Simone 9. årgang (form. og næstform.), Hanna og Sarah 8. årgang (suppl.) 

Afbud: Vibeke Brokholm Rod, elever, Inalouk, Rikke, Martin  

 

Sekretariat: Morten Lomborg 

 

Dagsorden og referat:  

1. Godkendelse af dagsorden 

Rammesætning af mødet v. Carsten (5m) 

 

2. Nyt fra…  

Orientering (15m) 

• Ledelsen: Skoleårets start, elevtalssituation, klassesammenlægning, ”skolen vokser”, 

ansættelser, skærmpolitik (bilag), ønske om at revidere principperne løbende. Åbent 

skolelederkontor 30. august kl. 8-10. 

Nye ansættelser: Susanne Kilian (indskolingsleder 1.9), Jacob (barselsvikar, lærer 1.8), Jacob 

Bak Nielsen (barselsvikar, lærer 1.10), Mikkel Muff (tidsbegrænset indtil ansættelse af 

pædagog 1.8). God skolestart i alle huse. God feedback fra forældre. Klassesammenlægning 

på 1. årgang, huset er kommet godt i gang. Feedback på processen har været, at det var godt 

med åbenhed i processen. Elevtalssituationen: vi har to årgange 7. årgang og 9. årgang, hvor 

elevtallet er faldet for meget. Vi har en vision om, at Balleskolen skal være det naturlige 

skolevalg i området og det er et mål, at elevtallet ikke falder på samme måde på nogle 

årgange i årene fremover. De to årgange skal naturligvis støttes i, at der er god trivsel. Der 

er en naturlig afgang af elever til sportsklasser og privatskoler i 7. klasse. Det vil der 

formentlig fortsat være. Kan man have et fast punkt på bestyrelsesmøder med en kort status 

på elevtilgang og elevafgang. Vi skal være nysgerrige på, hvilke årsager der evt. kan være 

til, at man vælger at forlade skolen.  

• Bestyrelsen: Ad hoc udvalg: Økonomiudvalget mødes 12. september 14.30-16.00. Næste 

formandsmøde er 3. september kl. 13-14. Bestyrelseskursus 30. september.  



Input til økonomiudvalgsmødet sendes til Carsten senest en uge før mødet, så der kan laves 

en god dagsorden. Skriv evt. inputs til formandsmødet til Carsten senest dagen før. 

Bestyrelsen deltager så vidt muligt i bestyrelseskurset. 

• Elevråd: Valguge 36, ny delvision, undervisningsmiljørepræsentant. Overvejelse om 

elevrådet generelt først deltager fra september. Bestyrelsen er nysgerrig på, hvilke ting, 

eleverne ønsker at man skal prioritere i budget ’25 

• Medarbejderne: MED-møde 26.8. Bestyrelsen er nysgerrig på, hvilke ting, medarbejderne 

ønsker at man skal prioritere i budget ’25. Evt. en opgave for Huskoo. 

 

3. Udkudt fra tidligere møder 

Orientering og drøftelse (20m) 

• National elevtrivselsmåling (bilag). Kort præsentation og drøftelse af mulige 

nedslagspunkter. Resultatet er gennemsnitligt. 

De tiltag der har været arbejdet med i skoleåret 23/24 er: flere skolehjem-samtaler og 

forældremøder, mere tid til elevsamtaler, fællesskabende aktiviteter. Det håber vi afspejles i 

næste elevtrivselsmåling. Kommende tiltag 24/25: elevernes stemme som tema ind i 

visionsarbejdet. Forberede eleverne på trivselsmålingen. Tid til at evaluere resultaterne med 

eleverne og i skolebestyrelsen. Investering i mellemformer og kompetenceudvling ift AKT 

  

4. Høring vedr. kommunalt budget 

Orientering og drøftelse (20m) 

• Vi orienterer os i høringsmaterialet (bilag) og tager en drøftelse af vigtige pointer. Herefter 

nedsættes et udvalg, der formulerer høringssvaret. Kort deadline for eventuelle yderligere 

input. Carsten er tovholder. 

Input: ros til DSFU om at stå sammen omkring ikke at acceptere besparelser på 

skoleområdet. Generelt en dårlig idé at spare på skoleområdet. Evt. foreslå at tilføre penge 

til at vedligeholde skolernes bygningsmasse. Carsten laver et udkast til et høringssvar på 

aulatråd 3. september. 

 

5. Investeringer i udeområder 

Oplæg og drøftelse (40m) 

• Adhoc udvalget præsenterer forslag til prioritering af midler til forbedring af udeområder 

med fokus på de gode elevpauser. Forslaget bakkes op af bestyrelsen, og vi går videre med 

processen. Mål: første tegning af skolen set fra oven med idéer på næste møde. 

• Forslaget drøftes og vi træffer en beslutning om, hvordan vi kommer videre 

Morten undersøger diverse byggetilladelser på prioriteringslisten. Der udarbejdes en 

tegning, og vi undersøger, om vi kan få hjælp af kommunens landskabsarkitekter. Vi går 

videre så hurtigt som muligt med de ”lavthængende frugter” som fx opstregning. 

Vi er yderligere nysgerrige på andre arealer fremadrettet i samarbejde med fx lokalråd, 

foreninger, kommunens andre fagudvalg, mm. 

 

6. Vision og strategi - nedslag 

Oplæg v. Morten, herefter mulighed for kommentarer, spørgsmål og forslag til det videre arbejde (20m).  



• Karakterdannelse, pædagogisk døgn 

• Forældreovertagelse: udskudt til næste møde med fokus på evaluering af modellen. 

Bestyrelsen rettede en kritik mod ledelsens valg om, at 6.-9. klasse ikke blev præsenteret for 

samme model som 0.-5. klasse.  

• Læseindsats: udskudt til næste møde 

• Kommunikation, billede, video (bilag): udskudt til næste møde 

 

7. Eventuelt 

• Private klassekasser (Susanne): udskudt til næste møde 

• Kommentar til årshjul/forretningsorden (Ulrik): udskudt til næste møde 

• Forretningsorden og kommunikation (Maibritt): udskudt til næste møde 

• Dialogmøde med forældre skal datofastsættes og planlægges. Næste møde 

 

 

 

 

 

 


